
PROTOKÓŁ NR VIII/11
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE

z dnia 31 maja 2011 r.

Sesja trwała od godz. 13.40 do godz. 14.50.

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 15, zgodnie z listą obecności stanowiącą
załącznik do niniejszego protokołu.

Ponadto w Sesji udział wzięli:
· Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin,
· Waldemar Bartochowski - Sekretarz Gminy Żychlin,
· Emilia Rajewska - Skarbnik Gminy Żychlin,
· Waldemar Kardasz - Radca prawny,
· Radni Rady Powiatu w Kutnie,
· Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności,
· Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,
· mieszkańcy gminy Żychlin.

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza – Pana Grzegorza Ambroziaka,
Sekretarza i Skarbnika Gminy, Kierowników jednostek organizacyjnych gminy, Kierowników
Referatów Urzędu Gminy, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz pozostałe
osoby przybyłe na obrady Rady.

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność
do podejmowania uchwał.

Do proponowanego porządku obrad nie zgłoszono żadnych zmian.

Od godz. 13.40 obecnych było 14 radnych, nieobecny radny Leszek Kwiatkowski.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania porządku obrad po zmianach.

Za przyjęciem porządku obrad głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym brzmieniu:

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad.
2. Zapytania i wolne wnioski.
3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zmiany budżetu gminy na 2011 rok,
b) zmiany Uchwały Nr VII/25/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 kwietnia 2011 r.

w sprawie zaciągnięcia długoterminowych kredytów bankowych na rynku krajowym,
c) przyjęcia Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy

Żychlin na lata 2011-2015,
d) przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Żychlin na lata 2009 – 2015,
e) przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego na lata 2008 – 2015,
f) wyrażenia zgody na podstawie umowy dotacji z Wojewódzkim Funduszem Ochrony

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi oraz zaciągnięcie zobowiązania
wekslowego,
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g) wyrażenia zgody na realizację wspólnego przedsięwzięcia ze Związkiem Gmin
Regionu Kutnowskiego pod nazwą: „Odnawialne  źródła energii w Gminach Związku
Gmin Regionu Kutnowskiego – Etap I” zgłoszonego do realizacji w ramach
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2007 – 2013
– Osi priorytetowej II Ochrony  środowiska, zapobieganie zagrożeniom i energetyka,
Działania II.9 Odnawialne  źródła energii,

h) opłat za przewozy gminnym transportem zbiorowym na terenie gminy Żychlin,
i) zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie przetargu ustnego nieograniczonego,
j) ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola samorządowe

prowadzone przez Gminę Żychlin.
4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 7 kwietnia 2011 r. do

18 maja 2011 r.
5. Odpowiedzi na zapytania.
6. Sprawy różne.
7. Przyjęcie Protokołu Nr VII/11 z dnia 27 kwietnia 2011 r.
8. Zakończenie obrad.

Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski.

Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie zapytań i wolnych wniosków.
Poinformowała wszystkich przybyłych na obrady Rady, że zgodnie z Regulaminem Rady  -
w tym punkcie może zabierać głos również publiczność.

Nie zgłoszono żadnych zapytań i wolnych wniosków.

Do p-tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zmiany budżetu gminy na 2011 rok,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2011
rok.

OPINIA KOMISJI:

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany budżetu gminy na 2011 rok.
Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany budżetu gminy na 2011 rok.
Komisja Oświaty (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany budżetu gminy na 2011 rok.
Komisja Rolna (6 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany budżetu gminy na 2011 rok.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu
gminy na 2011 rok.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2011 rok
 głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr VIII/33/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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b) zmiany Uchwały Nr VII/25/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 kwietnia 2011
r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowych kredytów bankowych na rynku
krajowym,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VII/25/11
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 kwietnia 2011 r. w sprawie zaciągnięcia
długoterminowych kredytów bankowych na rynku krajowym.

OPINIA KOMISJI:

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany Uchwały Nr VII/25/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 kwietnia 2011 r. w sprawie
zaciągnięcia długoterminowych kredytów bankowych na rynku krajowym.
Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany Uchwały Nr VII/25/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 kwietnia 2011 r. w sprawie
zaciągnięcia długoterminowych kredytów bankowych na rynku krajowym.
Komisja Oświaty (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany Uchwały Nr VII/25/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 kwietnia 2011 r. w sprawie
zaciągnięcia długoterminowych kredytów bankowych na rynku krajowym.
Komisja Rolna (6 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany Uchwały Nr VII/25/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 kwietnia 2011 r. w sprawie
zaciągnięcia długoterminowych kredytów bankowych na rynku krajowym.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały
Nr VII/25/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 kwietnia 2011 r. w sprawie zaciągnięcia
długoterminowych kredytów bankowych na rynku krajowym.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VII/25/11 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 27 kwietnia 2011 r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowych kredytów
bankowych na rynku krajowym głosowało  - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr VIII/34/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

c) przyjęcia Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem
Gminy Żychlin na lata 2011-2015,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Żychlin na lata 2011-2015.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – poprosił radnych o dokonanie zmiany
zapisu w tekście programu stanowiącego załącznik do uchwały polegającej na:
- wykreśleniu w rozdziale III Zasady polityki czynszowej w § 8 ust. 1 o brzmieniu:

„1. Ustala się stawkę bazową czynszu w kwocie 1,90 zł”
  a dotychczasowy ust. 2 będzie stanowił treść § 8.
W załączniku do wieloletniego programu wkradł się błąd, stawkę bazową czynszu będzie
ustalał Burmistrz po podjęciu uchwały przez Radę.

Od godz. 13.50 obecnych 15 radnych – przybył radny Leszek Kwiatkowski.
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OPINIA KOMISJI:

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
przyjęcia Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Żychlin
na lata 2011-2015.
Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
przyjęcia Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Żychlin
na lata 2011-2015.
Komisja Oświaty (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
przyjęcia Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Żychlin
na lata 2011-2015.
Komisja Rolna (6 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
przyjęcia Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Żychlin
na lata 2011-2015.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie przyjęcia
Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Żychlin na lata
2011-2015 ze zmianą przedstawioną przez Burmistrza Gminy Żychlin.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego programu gospodarowania
mieszkaniowym zasobem Gminy Żychlin na lata 2011-2015 ze zmianą przedstawioną przez
Burmistrza Gminy Żychlin
 głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr VIII/35/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

d) przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Żychlin na lata 2009 –
2015,

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – poinformował, że na stronie 125
Lokalnego Programu Rewitalizacji w rozdziale 10 „Strategiczna ocena oddziaływania na
środowisko” dokonana będzie zmiana zapisu. Uwzględnione zostaną zapisy dotyczące opinii
o tym programie wydanych przez Generalną Dyrekcję Ochrony Środowiska i Wojewódzkiego
Inspektora Sanitarnego. Następnie odczytał zapis, jaki zostanie umieszczony w treści
powyższego rozdziału.
Poprosił o wykonanie dla radnych kserokopii zapisu odczytanego tekstu.

Przewodnicząca Rady ogłosiła 5-minutową przerwę w celu skserowania i rozdania radnym
zmiany zapisu w rozdziale 10 Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Żychlina.

Po przerwie.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu
Rewitalizacji Miasta Żychlin na lata 2009 – 2015.

OPINIA KOMISJI:

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Żychlin na lata 2009 – 2015.
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Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Żychlin na lata 2009 – 2015.
Komisja Oświaty (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Żychlin na lata 2009 – 2015.
Komisja Rolna (6 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Żychlin na lata 2009 – 2015.

Krzysztof Falkowski – Przewodniczący Komisji Oświaty – zwrócił uwagę na błąd w
zapisie Lokalnego Programu Rewitalizacji - na stronie 62 programu, gdzie respondenci
określali miejsca, jakie w pierwszej kolejności powinny zostać odnowione – najwięcej osób
wskazało na centrum miasta ze starówką, które stanowiło odpowiedź „e”, a nie jak jest
wpisane w programie odpowiedź „b”.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie przyjęcia
Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Żychlin na lata 2009 – 2015 ze zmianą wskazaną
przez Burmistrza Gminy Żychlin oraz zmianą podaną przez Przewodniczącego Komisji
Oświaty.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji
Miasta Żychlin na lata 2009 – 2015 z powyższymi zmianami
 głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr VIII/36/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Grzegorz Ambroziak – podziękował za podjęcie uchwały, która będzie załącznikiem do
przygotowanego wniosku o uzyskanie środków unijnych w ramach zadania „Rewitalizacja
Starówki Miejskiej – Pl. 29 Listopada”. Wniosek ten zostanie złożony do Urzędu
Marszałkowskiego w Łodzi.

e) przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego na lata 2008 – 2015,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju
Lokalnego na lata 2008 – 2015.

OPINIA KOMISJI:

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego na lata 2008 – 2015.
Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego na lata 2008 – 2015.
Komisja Oświaty (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego na lata 2008 – 2015.
Komisja Rolna (6 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego na lata 2008 – 2015.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie przyjęcia Planu
Rozwoju Lokalnego na lata 2008 – 2015.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego na lata 2008 –
2015  głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr VIII/37/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

f) wyrażenia zgody na podstawie umowy dotacji z Wojewódzkim Funduszem
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi oraz zaciągnięcie
zobowiązania wekslowego,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podstawie
umowy dotacji z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w
Łodzi oraz zaciągnięcie zobowiązania wekslowego.

OPINIA KOMISJI:

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na podstawie umowy dotacji z Wojewódzkim Funduszem Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi oraz zaciągnięcie zobowiązania wekslowego.
Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na podstawie umowy dotacji z Wojewódzkim Funduszem Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi oraz zaciągnięcie zobowiązania wekslowego.
Komisja Oświaty (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na podstawie umowy dotacji z Wojewódzkim Funduszem Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi oraz zaciągnięcie zobowiązania wekslowego.
Komisja Rolna (6 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na podstawie umowy dotacji z Wojewódzkim Funduszem Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi oraz zaciągnięcie zobowiązania wekslowego.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody
na podstawie umowy dotacji z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki
Wodnej w Łodzi oraz zaciągnięcie zobowiązania wekslowego.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podstawie umowy dotacji z
Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi oraz
zaciągnięcie zobowiązania wekslowego
 głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr VIII/38/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

g) wyrażenia zgody na realizację wspólnego przedsięwzięcia ze Związkiem Gmin
Regionu Kutnowskiego pod nazwą: „Odnawialne  źródła energii w Gminach
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Związku Gmin Regionu Kutnowskiego – Etap I” zgłoszonego do realizacji w
ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na
lata 2007 – 2013 – Osi priorytetowej II Ochrony  środowiska, zapobieganie
zagrożeniom i energetyka, Działania II.9 Odnawialne  źródła energii,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację
wspólnego przedsięwzięcia ze Związkiem Gmin Regionu Kutnowskiego pod nazwą:
„Odnawialne  źródła energii w Gminach Związku Gmin Regionu Kutnowskiego – Etap I”
zgłoszonego do realizacji w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa
Łódzkiego na lata 2007 – 2013 – Osi priorytetowej II Ochrony środowiska, zapobieganie
zagrożeniom i energetyka, Działania II.9 Odnawialne  źródła energii.

OPINIA KOMISJI:

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na realizację wspólnego przedsięwzięcia ze Związkiem Gmin Regionu
Kutnowskiego pod nazwą: „Odnawialne  źródła energii w Gminach Związku Gmin Regionu
Kutnowskiego – Etap I” zgłoszonego do realizacji w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2007 – 2013 – Osi priorytetowej II Ochrony
środowiska, zapobieganie zagrożeniom i energetyka, Działania II.9 Odnawialne źródła
energii.
Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na realizację wspólnego przedsięwzięcia ze Związkiem Gmin Regionu
Kutnowskiego pod nazwą: „Odnawialne  źródła energii w Gminach Związku Gmin Regionu
Kutnowskiego – Etap I” zgłoszonego do realizacji w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2007 – 2013 – Osi priorytetowej II Ochrony
środowiska, zapobieganie zagrożeniom i energetyka, Działania II.9 Odnawialne źródła
energii.
Komisja Oświaty (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na realizację wspólnego przedsięwzięcia ze Związkiem Gmin Regionu
Kutnowskiego pod nazwą: „Odnawialne  źródła energii w Gminach Związku Gmin Regionu
Kutnowskiego – Etap I” zgłoszonego do realizacji w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2007 – 2013 – Osi priorytetowej II Ochrony
środowiska, zapobieganie zagrożeniom i energetyka, Działania II.9 Odnawialne źródła
energii.
Komisja Rolna (6 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na realizację wspólnego przedsięwzięcia ze Związkiem Gmin Regionu
Kutnowskiego pod nazwą: „Odnawialne  źródła energii w Gminach Związku Gmin Regionu
Kutnowskiego – Etap I” zgłoszonego do realizacji w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2007 – 2013 – Osi priorytetowej II Ochrony
środowiska, zapobieganie zagrożeniom i energetyka, Działania II.9 Odnawialne źródła
energii.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody
na realizację wspólnego przedsięwzięcia ze Związkiem Gmin Regionu Kutnowskiego pod
nazwą: „Odnawialne  źródła energii w Gminach Związku Gmin Regionu Kutnowskiego – Etap
I” zgłoszonego do realizacji w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa
Łódzkiego na lata 2007 – 2013 – Osi priorytetowej II Ochrony środowiska, zapobieganie
zagrożeniom i energetyka, Działania II.9 Odnawialne źródła energii.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację wspólnego
przedsięwzięcia ze Związkiem Gmin Regionu Kutnowskiego pod nazwą: „Odnawialne  źródła
energii w Gminach Związku Gmin Regionu Kutnowskiego – Etap I” zgłoszonego do realizacji
w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2007 –
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2013 – Osi priorytetowej II Ochrony  środowiska, zapobieganie zagrożeniom i energetyka,
Działania II.9 Odnawialne  źródła energii
 głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr VIII/39/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

h) opłat za przewozy gminnym transportem zbiorowym na terenie gminy Żychlin,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie opłat za przewozy gminnym
transportem zbiorowym na terenie gminy Żychlin.

OPINIA KOMISJI:

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
opłat za przewozy gminnym transportem zbiorowym na terenie gminy Żychlin.
Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
opłat za przewozy gminnym transportem zbiorowym na terenie gminy Żychlin.
Komisja Oświaty (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
opłat za przewozy gminnym transportem zbiorowym na terenie gminy Żychlin.
Komisja Rolna (6 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie opłat
za przewozy gminnym transportem zbiorowym na terenie gminy Żychlin.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie opłat za
przewozy gminnym transportem zbiorowym na terenie gminy Żychlin.

Za podjęciem projektu uchwały w opłat za przewozy gminnym transportem zbiorowym na
terenie gminy Żychlin
 głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr VIII/40/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

i) zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie przetargu ustnego
nieograniczonego,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości
niezabudowanej w trybie przetargu ustnego nieograniczonego.

OPINIA KOMISJI:

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie przetargu ustnego nieograniczonego.
Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie przetargu ustnego nieograniczonego.
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Komisja Oświaty (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie przetargu ustnego nieograniczonego.
Komisja Rolna (6 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie opłat
zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie przetargu ustnego nieograniczonego.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zbycia
nieruchomości niezabudowanej w trybie przetargu ustnego nieograniczonego.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie
przetargu ustnego nieograniczonego
 głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr VIII/41/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

j) ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola samorządowe
prowadzone przez Gminę Żychlin.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia
udzielane przez przedszkola samorządowe prowadzone przez Gminę Żychlin.

OPINIA KOMISJI:

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola samorządowe prowadzone
przez Gminę Żychlin.
Komisja Oświaty (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola samorządowe prowadzone
przez Gminę Żychlin.
Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola samorządowe prowadzone
przez Gminę Żychlin.
Komisja Rolna (6 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie opłat
ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola samorządowe prowadzone
przez Gminę Żychlin.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat
za świadczenia udzielane przez przedszkola samorządowe prowadzone przez Gminę
Żychlin.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez
przedszkola samorządowe prowadzone przez Gminę Żychlin
 głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr VIII/42/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Do p-tu 4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od
7 kwietnia 2011 r. do 18 maja 2011 r.

Do sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 7 kwietnia 2011 r. do
18 maja 2011 r. nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania.

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 7 kwietnia
2011 r. do 18 maja 2011 r. głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie.
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 5. Odpowiedzi na zapytania.

Ze względu na brak zgłaszanych zapytań w punkcie 2. „Zapytania i wolne wnioski” nie
udzielano odpowiedzi.

Do p-tu 6. Sprawy różne.

Zofia Pilarska – podziękowała wszystkim, którzy wzięli udział w mszy pogrzebowej jej męża.

Przewodnicząca Rady odczytała pismo Komendy Wojewódzkiej Policji w Łodzi z dnia
28 kwietnia 2011 r. w sprawie nieruchomości położonej w Żychlinie przy ul. Łąkowej
przeznaczonej pod budowę nowej siedziby Komisariatu Policji. W piśmie tym Komenda
informuje, że na ten czas i najbliższe lata nie będzie posiadała środków, które umożliwiłyby
budowę komisariatu policji w Żychlinie. W związku z tym zwraca się do Burmistrza z prośbą
o wspomożenie Policji w budowie nowej siedziby.

Grzegorz Ambroziak – w chwili obecnej nie stać Policji na wybudowanie budynku
Komisariatu w Żychlinie. Gmina również nie będzie posiadała środków, aby współfinansować
w budowie komisariatu. Być może trzeba będzie się zastanowić nad przyszłością tej działki.

Przewodnicząca Rady poinformowała o piśmie – wystąpieniu pokontrolnym z kontroli NIK
z dnia 11 maja 2011 r. mówiącym o pozytywnych wynikach przeprowadzonej kontroli.
Odczytała apel Radnych Rady Miejskiej w Leśnej w sprawie pomocy finansowej
umożliwiającej uporządkowanie gminy po sierpniowej powodzi 2010 r.

Grzegorz Ambroziak – nasz samorząd, jak i mieszkańcy gminy pomagaliśmy gminie Gąbin
po powodzi. Była to zarówno pomoc rzeczowa, jak i finansowa.
Na którymś ze spotkań z radnymi rozmawialiśmy na temat bezpieczeństwa i spotkania
z Komendantem Policji. Zaproponował, aby ustalić termin spotkania z Komendantem Policji
pomiędzy 15 a 17 czerwca 2011 r., wówczas wszystkie nurtujące sprawy bezpieczeństwa
będzie można przekazać Komendantowi.
Sprawa gazociągu – toczą się rozmowy z firmą w sprawie gazociągu na terenie naszej
gminie. Firmy, które chciałyby zainwestować, często uzależniają otwarcie swojej działalności
w strefie ekonomicznej od posiadania gazu.
Inwestycja budowy gazociągu byłaby możliwa gdzieś w latach 2013-2014.
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Mieczysław Studziński – poinformował, że w dniu 29 kwietnia 2011 r. Komisja Rolna
dokonała objazdu dróg na terenie gminy Żychlin. Stosowny protokół z tego objazdu przekaże
do właściwego referatu Urzędu Gminy.

Grzegorz Ambroziak – pogratulował radnemu Józefowi Kowalskiemu za zajęcie III miejsca
w kolarstwie.

Józef Kowalski – na jednej z Sesji poruszał sprawę uporządkowania terenu przy ul. 1 Maja
– zapytał, czy coś w tej sprawie będzie robione?
Zapytał również o sprawę działki po „wielobranżówce”.

Zofia Pietrzak – poinformowała, że na ten czas nie ma jeszcze informacji na temat działki po
„wielobranżówce”, sprawy pozostałych działek są w trakcie wyjaśniania.

Józef Kowalski - poszerzenie działki Pani Hanny Lewandowskiej przy ul. Narutowicza –
w celu poszerzenia działki dla potrzeb Pani Lewandowskiej miało być wydzielone kilka
metrów, z tego, co się orientuje Pani ta chce połowę tej działki.

Grzegorz Ambroziak – jeśli faktycznie będziemy mieli wydzielić fragment działki pod
działalność Pani doktor, to tylko na zasadzie umożliwienia wjazdu i wyjazdu na działkę.
Fragment działki, który znajduje się za budynkiem Ośrodka stałby się własnością osób,
którzy są właścicielami działki sąsiedniej. Zatem ta część działki umożliwiałaby swobodny i
bezpieczny wjazd na teren Ośrodka Zdrowia.
Sprawa działki przy ul. 1 Maja - było zainteresowanie działką na ul. 1 Maja w celu
zagospodarowania pod market, ale nie „LIDL”. Jednak mamy informację, że inwestor wycofał
się z tej inwestycji.

Jadwiga Melcher – podziękowała za remont ulicy Sienkiewicza, a najbardziej cieszy ją
i mieszkańców naprawa ulicy Żeromskiego, która została porządnie wykonana. Ponadto
zwróciła uwagę, że pracownicy z robót publicznych bardzo ładnie oczyszczają miasto, jak
zauważyła jest to mała grupa, ale solidnie pracująca.

Zbigniew Gałązka – były pewne mankamenty wykonawstwa drogi – ul. Sienkiewicza, ale
staraliśmy się te mankamenty usunąć.

Grzegorz Ambroziak – faktycznie widać pracę małej grupy pracowników z robót
publicznych. Mimo, iż jest to grupa dużo mniejsza niż w poprzednich latach, pracownicy ci
solidnie wykonują swoje zadania.

Teresa Kubicka – uporządkowanie terenu wokół szkoły i placu zabaw w Grabowie -
prosi o oczyszczenie terenu wokół szkoły i placu zabaw w Grabowie oraz o uporządkowanie
terenu po starej szkole w Grabowie.

Grzegorz Ambroziak – uważa, że o uporządkowanie terenu wokół szkoły, należy zwrócić
się do zarządzającego, czyli Pani Dyrektor.
Działka po byłej szkole – jest to działka niezagospodarowana, więc trochę musi odczekać na
jej oczyszczenie. W pierwszej kolejności oczyszczane są ciągi komunikacyjne itp. Uważa, że
docelowo należy rozważyć, w jaki sposób zagospodarować tę działkę. Szkoła w Grabowie
ma już wszystkie potrzebne do jej funkcjonowania obiekty, a więc sala gimnastyczna, boisko,
jest miejsce na plac zabaw. Czeka na propozycje zagospodarowania tej nieużytkowanej
działki.

Do p-tu 7. Przyjęcie Protokołu Nr VII/11 z dnia 27 kwietnia 2011 r.

Do przedłożonego protokołu nie zgłoszono żadnych uwag.
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia Protokołu Nr VII/11 z dnia 27 kwietnia 2011
r.

Za przyjęciem Protokołu Nr VII/11 z dnia 27 kwietnia 2011 r.
głosowało -  15 radnych,
„przeciw” -    0 radnych,
„wstrzymało się” -    0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę.

Do p-tu 8. Zakończenie obrad Sesji.

Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym na obrady za udział
w Sesji Rady.

Zamknęła VIII Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie.

                                                                          Przewodnicząca Rady Miejskiej
                                                                                 /-/ Elżbieta Tarnowska

Protokolant:

M. Charążka


